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§ 1 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Sven Öberg (PRO) utsågs att tillsammans med ordföranden Eva 

Sahlin (SPF) justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 8 juni. 

 

§ 2 

Möte med presidiet 

 

Rådet samtalade med presidiet om bl a. 

 

- Bättre uppföljning av avtal – får vi vad vi betalar för 

- Resultatet av Socialstyrelsens och stadens enkätundersökning av den öppna 

hemtjänsten 

- Vällagad och god mat 

- Förenklad biståndsbedömning 

- Vårdcentralen i Älvsjö 

- Hastighetsbegränsningar på Folkparksvägen 

- Skyltning till Kristallparken 

- Översyn av skyltningen av gångbanorna i stadsdelen 

- Problem i cykelgaraget när gående och cyklister ska samsas om utrymmet 

- Invigning av Älvsjö centrum 2014 (150 år sedan tågen stannade på anmodan i 

Älvsjö) 

  

§ 3 

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-05-15 justerats den 16 maj. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar  

 

Kommunstyrelsens pensionärsråd 

Protokoll fört vid sammanträde 2012-04-10 

 

Anmälan till stadens kvalitetsutmärkelse 2012 

Attendo Långbrogården har anmält intresse att delta i kvalitetsutmärkelsen 

2012.    

    

§ 5 

Redovisning av stimulansmedel för år 2007, 2008, 2009 och 2011 

 

Socialstyrelsen har begärt in redovisning av beviljade medel från år 2007 till och med 

år 2011.  

 

Äldreomsorgsverksamheter inom Älvsjö stadsdelsförvaltning har under fyra års 

projektarbete, med stöd av stimulansmedel (2006-2009), utvecklat verksamheterna 

inom äldreomsorgen. För åren 2010 och 2011 har inte stadsdelsnämnden ansökt om 

nya medel utan har istället omfördelat kvarvarande medel från avslutade projekt till 

en fortsättning av det pågående projektet Rehabilitering i en del 2. 
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Blomsterfonden som är en ideell förening och privat utförare inom Stockholms stad 

har dock genom Älvsjö stadsdelsnämnd ansökt om stimulansmedel för åren 2009 till 

och med år 2011. Syftet med projekten har varit att utveckla vården för demenssjuka 

äldre.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 18 maj 

2012. Dnr 1.2.6.84-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 6 

Förslag till organisatorisk placering av heminstruktörer 

 

I budget 2012 fick kommunstyrelsen i uppdrag att utreda den organisatoriska 

placeringen av heminstruktörer. Stadsledningskontorets förslag innebär att funktionen 

heminstruktör organiseras i tre regioner.   

 

Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till stadsledningskontorets förslag och 

delar de synpunkter på fördelarna med en regionalisering som lyfts i ärendet. 

Däremot ställer sig förvaltningen kritisk till storleken på regionerna. Region Södra 

staden, som Älvsjö stadsdelsnämnd skulle ingå i, skulle omfatta sex 

stadsdelsnämnder och spänna över ett stort geografiskt område.  

 

Förvaltningen skulle istället vilja föreslå samma regionindelning för 

heminstruktörerna som idag finns för MAS/MAR-funktionerna. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 23 maj 

2012. Dnr 1.5.1.002-2012. 

 

Pensionärsrådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Förslag till organisatorisk placering av MAS och MAR 

 

Under början av 2012 fick stadsledningskontoret i uppdrag att utreda den 

organisatoriska placeringen av MAS MAR. I uppdraget att se över MAS och  

MARs placering i staden har två alternativ angivits: Central placering eller  

regional placering.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till stadsledningskontorets förslag att MAS- och 

MAR-funktionerna organiseras i fyra regioner och delar också de synpunkter på 

fördelarna med en regionalisering som framkommer i förslaget. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

22 maj 2012. Dnr 1.5.1.00217-2012. 

 

Pensionärsrådet ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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SPR delar förvaltningens synpunkter i remissvaret, men anser att MAS/MAR skall ha 

ett tillsynsansvar för alla utövare, även privata inom sitt område. 

 

Vi föreslår också att samtliga MAS/MAR inom kommunen administrativt skall 

tillhöra äldreförvaltningens tillsynsavdelning men vara placerade ute i regionerna. 

Arbetet skulle därmed bli mer likriktat och rutiner och direktiv föras ut på ett likartat 

sätt. 

 

MAS bör även vara självklar tjänsteman vid SPR:s och SDN:s sammanträden för att 

direkt kunna svara på omvårdnads- och sjukvårdsfrågor. 

 

§ 8 

Trygghets- och säkerhetsprogram för Stockholms stad 2013 – 2016 

 

Stadsledningskontoret har tagit fram ett förslag till trygghets- och säkerhetsprogram 

som ska ersätta det nu gällande säkerhetsprogrammet. Förvaltningen är positiv till att 

det nya programmet har ett bredare anslag och att trygghets- och säkerhetsfrågor 

samlas i ett program. 

 

Förvaltningen anser dock att programmet behöver fördjupas och konkretiseras inom 

några områden för att ge nämnderna mer vägledning i arbetet. Det gäller bland annat 

informationssäkerhet, psykiskt- och socialt omhändertagande vid katastrofer, samt 

krav på entreprenörer. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

24 maj 2012. Dnr 1.5.1.243-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

 § 9 

Förslag till detaljplan för del av fastigheten 1:1, område vid  

Rubinvägen, i stadsdelen Solberga, SDp 2010-09794 

 

Syftet med detaljplanen är att möjliggöra fyra nya punkthus med totalt ca 100 

lägenheter, samt ett parkeringsgarage med 66 platser vid Rubinvägen. De nya 

bostadshusen blir lika höga som befintliga hus. De ska ha putsad fasad och placeras 

integrerat i terrängen, vilket är tidstypiskt för områdets 1950-talskaraktär. 

 

Förvaltningen ser positivt på förslaget att komplettera med fler lägenheter i Solberga, 

vilket ger fler äldre och barnfamiljer möjlighet att bo kvar, och större underlag för 

närservice och kollektivtrafik. Förvaltningen anser att det är viktigt att de 

lekområden, i form av naturmark, som försvinner, kompenseras genom en satsning på 

de befintliga lekplatserna i närområdet. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den  

29 maj 2012. Dnr 1.5.3.297-2012. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 
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§ 10 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Eva Frykler informerade om följande. 

 

Fr.o.m den 16 juni förstärks ledningen vid Solberga vård- och omsorgsboende med 

en biträdande enhetschef som ska arbeta med verksamhetsutveckling.  

 

Bemanningen inom demensvården förstärks med de pengar som staden avsatt för 

ändamålet. 

 

Hägersten-Liljeholmen har fr.o.m. augusti hyrt 10 lägenheter i servicehuset med 

anledning av att servicehuset Trekanten ska evakueras för ombyggnad. Detta innebär 

att det nu endast finns ett fåtal outhyrda lägenheter i servicehuset. 

 

Verksamheten vid Älvsjöträffen håller på att utvecklas och man har bl.a. anordnat 

grillafton och pub-afton.. 

 

Enheten för äldreomsorg och omsorg om funktionsnedsatta har delats i två enheter 

med Anette Strömberg som chef för äldreomsorg och Clara Schmidt som chef för 

omsorg om funktionsnedsatta. 

 

Tjänsten, som anhörigkonsulent, som innehafts av Clara Schmidt, kommer att 

utannonseras. 

 

Verksamhetsuppföljningen av Kristallgården kommer upp på nämndens sammanträde 

i augusti. Även uppföljningen av den öppna hemtjänsten kommer upp i augusti eller i 

september på nämndens sammanträde. 

 

Det finns idag 135 utförare inom den öppna hemtjänsten i staden. Staden kommer att 

skärpa kraven på chef och personal. 

 

Det är svårt att rekrytera sjuksköterskor inför semestrarna i år. Däremot är det inga 

problem när det gäller vårdbiträden och undersköterskor. 

 

Christer Bentzer (SPF) föreslog  förvaltningen att via lokalpressen försöka informera 

och föra ut goda exempel. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Britt-Marie Ericsson 
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